

## Terms & Conditions

1. The offer is only eligible for the new female Kuwaiti salary customers.
2. The customer must transfer her salary to Gulf Bank to get the offer or provide a salary transfer certificate.
3. The package cannot be given to someone else, only to the female customer that applied for the offer.
4. Offer cannot be cashed.
5. The offer cannot be used along with other offers or used as another discount with the current provided offer.
6. The offer includes iPhone 15 Pro 256GB or Samsung Galaxy s24 Ultra 256GB mobile model any different mobile model requested by the customer Gulf Bank will not be responsible for the cost.
7. stc customer call center will communicate directly with the customer to provide the package and finalize the telecommunication contract.
8. stc will contact customers and agree on the delivery date and address and will share with Gulf Bank the delivery status.
9. The salary transferring gift (offer) must be deducted (refunded) when requesting a clearance certificate.
10. If the customer is a stc customer, she can be provided with the following options:
  - Get a new subscription line to subscribe to the offer.
  - The customer can get the offer on her subscription line, if she pays all the previous commitments, to be able to subscribe to the new offer.
11. If the customer is not a stc customer, she can be provided with the following options:
  - Get a new subscription line to subscribe to the offer.
  - Transfer her network subscription line to be able to get the offer.
12. The customer can choose either the cash gift of up to KD1,000 or the stc offer.

## الشروط والأحكام

1. العرض ساري فقط لعمليات حساب الراتب الكويتي الجدد.
2. يجب على العملية تحويل راتبها إلى بنك الخليج للحصول على العرض أو تقديم شهادة تحويل الراتب.
3. لا يمكن منح العرض لشخص آخر، العرض فقط للعملية التي تقدمت بطلب للحصول على العرض وقامت بتحويل راتبها.
4. العرض لا يمكن صرفه نقدياً.
5. لا يمكن استخدام العرض مع عروض أخرى أو استخدامه كخصم آخر مع العرض الحالي المقدم.
6. يشمل العرض iPhone 15 Pro 256GB أو Samsung Galaxy s24 Ultra 256GB فقط، لن يكون البنك مسؤولاً عن تكلفة أي نوع هاتف آخر تطلبه العملية.
7. سيتواصل قسم خدمة العملاء لشركة stc مباشرة مع العملية لتقديم العرض.
8. سيتواصل قسم خدمة العملاء لشركة stc مع العملية لتأكيد تاريخ التسليم وعنوان التوصيل.
9. يجب خصم قيمة مبلغ الهدية (العرض) عند طلب شهادة المديونية.
10. في حال ما إذا كان العملية من عملاء شركة stc يمكن تزويدها بالخيارات التالية:
  - الحصول على خط اشتراك جديد للاشتراك بالعرض.
  - يمكن للعملية قبول العرض على خط اشتراكها المقيد بنظام شريطه قيامها بسداد كافة غرامات الالتزام السابق لتتمكن من الاشتراك بالعرض الجديد.
11. في حال إذا كانت العملية ليست من عملاء شركة stc ، يمكن تزويدها بالخيارات التالية :
  - الحصول على خط اشتراك جديد للاشتراك بالعرض.
  - نقل خط اشتراكها بشبكه لتتمكن من الحصول على العرض.
12. يمكن للعميل الاختيار بين هدية نقدية لغاية 1,000 د.ك أو عرض stc.